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ALGEMENE VERGADERING van 26 januari 2022 
 

VERSLAG 
 
DEELNEMERS Veront-

schuldigd 
(v) 

Aan-
wezig 
(a) 

Opmerkingen 

INITIATIEVEN  (20) Vertegenwoordiger 
11.11.11 - TIENEN  
   Hendrik Decroos 

 a  

AFRIKA FILMFESTIVAL TIENEN  
    - - 

 

BEZORGD OM MENSEN VZW 
   Katrien Bultinck 

v   

BROEDERLIJK DELEN TIENEN 
   Claire Blondeau - - 

 

KOM BINNE 
   Ann Vermeire - - 

 

DAMIAANACTIE 
   Inge Schodts   

- -  

HUIS van de MENS 
  Tania Ramoudt  a  

HUBI & VINCIANE  
Ingrid Hofkens 

- -  

INCLUSIE VLAANDEREN–AFD. TIENEN 
   Evi Serron v  

 

MALICOMITE VISSENAKEN 
   Guy Vanparijs 

 a  

PALMAS PARA TODOS (VZW) 
   Mia Dickmans    a 

 

PSYCHIATRISCHE KLINIEK BROEDERS 
ALEXIANEN TIENEN 
   Bart de Bakker   

- - 
 

RODE KRUIS VLAANDEREN – AFDELING 
TIENEN 
   Siebe Stroobants 

 
 

a 
 

STEUNPROJECT BERONGE 
   Gemma Deldimme  

- -  

Side by Side 
 Marianne Eeelen - - 

 

Tiense Afrikaanse Gemeenschap (CATI TAGE) 
Paku Mavungu Denis  

v (a) Innocent is ook vervanger 

TIENSE WERELDVROUWEN 
 Chris Stryckmans  a 

 

RIKOLTO VREDESEILANDEN (REGIO TIENEN) 
   Els Vanderlinden 

 a  

TAAL IN PRAKTIJK 
  Innocent Harerimana  a 

 

VIA TIENEN 
  Karlien Partyka   

- - 

BURGERS (7) 
Johan BRUSTEN  - -  
Marie-Anne COENEN - -  
Ivo VENDREDY - -  
Johan WEIGL  a  
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DEELNEMERS Veront-
schuldigd 
(v) 

Aan-
wezig 
(a) 

Opmerkingen 

Yves BUTAYE  a  
Gustavo NKAMA - -  
Marnik Decock  a  
NIET-STEMGERECHTIGDE LEDEN 
Liesbeth Vanderloock (schepen Duurzaamheid)  a  
Chris STRYCKMANS  (afgevaardigde Groen 
Tienen) - - 

Chris is wel aannwezig als 
vertegenwoordiging van TWV 

Benita VANHURCK (Duurzaamheidsambtenaar 
Tienen) 

- - 
Probeerde zoveel mogelijk  on 
line te volgen 

Michel Evers (afgevaardigde Cultuurraad) - -  
 
 
 
1. Kennismaking met de nieuwe schepen 
 
Liesbeth Vander Loock is sinds 1 januari 2022 nieuwe schepen van duurzaamheid in de 
stad Tienen. Ze is bevoegd voor leefmilieu mobiliteit duurzaamheid en 
ontwikkelingssamenwerking. Zij stelt zich vanavond kort voor maar meldt dat ze helaas 
snel weer de vergadering zal moten verlaten wegens zijn andere verplichtingen. Ze is 
zich momenteel nog hard aan het instuderen in de verschillende materies. Ze vertelt 
dat ze professioneel werkzaam is in de Kringwinkel Hageland. De thema’s van het 
Netwerk Mondiaal Tienen liggen haar zeer nauw aan het hart en verschillende 
vertegenwoordigers kent ze uit vorige engagementen. Ze ziet enorm uit naar een 
vruchtbare samenwerking.   
 
 
2. Verslag vorige vergadering – goedkeuring 
 
Marnik meldt dat het verslag van de vorige vergadering nog niet klaar is, omdat hij 
dacht dat het vandaag een meer informele vergadering was. Het verslag van de vorige 
en deze vergadering zal Samen worden verstuurd bij de uitnodiging van de volgende 
vergadering.  
 
 
3. Wijziging samenstelling 
 
De Voorzitter meldt dat de vertegenwoordiging van STAN intussen is gewijzigd. De 
nieuwe voorzitter van Stan, afdeling Tienen is nu Evi Seron, in de plaats van Leona 
Cloots. Evi zal dus STAN vertegenwoordigen vanaf de volgende vergadering.  
 
Mia vraagt terloops of op één van de volgende vergadering eens de 
vertegenwoordigingen en aanwezigheden vanuit de verschillende initiatieven kunnen 
worden bekeken. Ze heeft de indruk dat er toch vaak afwezigheden zijn en stelt zich de 
vraag hoe dit komt en wat daaraan kan worden gedaan. De Voorzitter beaamt het en 
stelt voor om dit in te plannen en voor te bereiden met het Dagelijks Bestuur.  
 
 
4. Voorstelling Community Health Workers (CHW) van Tienen 
 
Nilla en Iuliia stelle hun project voor.  
 
Samen stellen de ziekenfondsen een 50-tal Community Health Workers (CHW) te werk.  
Deze CHW hebben de taak om mensen in maatschappelijk kwetsbare situaties de 
nodige begeleiding te geven en de weg te wijzen naar en in de Belgische 
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gezondheidszorg. Ze zoeken mensen op en leggen contacten om hen te informeren 
over gezondheid en gezondheidszorg. 
 
De Community Health Workers helpen mensen op weg naar bijvoorbeeld de huisarts, 
apotheek of het ziekenfonds. Tezelfdertijd zijn zij zeer goed geplaatst om structurele 
problemen en ongelijkheden in toegang tot zorg te op te merken. Die aanpak moet 
onder meer barrières in de toegang tot de zorg blootleggen zodat die kunnen 
aangepakt worden. 
 
De werking van de Community Health Workers in België bevindt zich nog in een 
projectfase. Momenteel zijn actief in volgende Vlaamse steden: Antwerpen, Genk, Gent, 
Oostende en Tienen.  
 
In Tienen kan je de medewerkers Nilla en Iuliia regelmatig tegenkomen in de lokalen 
van Bezorgd Om Mensen, het inloophuis (van Amarant gesitueerd in het CAW, OLV- 
Broederstraat, de oude VIA) en bij andere organisaties. Daarnaast hebben we ook een 
outreachende werking op plaatsen waar kwetsbare mensen zich regelmatig bevinden. 
 
Het project heeft een belangrijke signaalfunctie en is uieraard tegenwoordig vooral 
actief geweest rond COVID en vaccinaties. De bedoeling is om mensen te leiden naar 
de juiste zorgdiensten, vooral de eerstelijnszorg. Mensen worden geholpen om 
afspraken te maken bij het vaccinatiecentrum. Informatielevering over de vaccinaties 
zelf gebeurt ook vaak.  
 
Mia, Chris en Innocent melden dat er al contacten zijn geweest met Nilla en Iulia in hun 
respectieve organisaties en projecten. Mia en Chris melden dat ze heel verheugd zijn 
met de verschijning Iuliia in dit project, want zij was ook een van de buddymaatje in 
het buddyproject en was ook actief bij de Tiense Wereldvrouwen.  
 
 
5.  Buddywerking voor anderstalige nieuwkomers 
 
Mia meldt dat de brief met vraag voor ondersteuning van de stad van het buddyproject 
in december 2021 is vertrokken. Ondertussen weet ze officieus vanuit het Stadhuis dat 
er positief zal worden ingegaan op de vraag. De Stad zal bij de Vlaamse overheid een 
subsidieaanvraag indienen in kader van de zogenaamde “vierde pijler integratie”. Een 
deel van deze middelen zal kunnen worden besteed aan het buddyproject. De 
werkgroep zal nog met de Schepen Mens moeten overleggen voor de verdere 
modaliteiten. Dit is dus zonder meer goed nieuws. 
 
De Voorzitter meldt dat de brief vanuit het Netwerk ter ondersteuning van de aanvraag 
ondertussen nog niet was verstuurd. Deze brief ligt wel klaar om vandaag nog te 
worden verstuurd. 
 
Chris stelt dat in het verleden er vaak door de sociale dienst een overleg is doorgegaan 
met verschillende organisaties die integratie-initiatieven aanbieden. Dat is volledig 
verdwenen en daardoor is er ook geen informatie-uitwisseling meer tussen de actoren. 
Mia bevestigt dat inderdaad na het vertrek van An Cornelis de werking van de 
werkgroep integratie is doodgebloed. Dat was en is spijtig, want de werkgroep had een 
nuttige functie. Ook dat is natuurlijk een element dat moet gesteund worden vanuit het 
Bestuur. 
 
De Voorzitter suggereert dat in de brief vanuit het Netwerk zou worden gesuggereerd 
dat een nieuw overleg met de Stad wordt heropgestart. Er is discussie of deze 
boodschap moet worden gescheiden van de boodschap voor de ondersteuning van het 
buddyproject. Na wat discussie is beslist dat er een brief zal vertrekken vanuit Netwerk 
met de vraag aan het bestuur om de werkgroep integratie opnieuw te activeren. Ook 
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zal de Schepen voor mens worden uitgenodigd op de volgende Algemene Vergadering 
van het netwerk in maart. 
 
 
 
6. Geplande activiteiten vanuit het Netwerk 
 
In december werden de vier volgende algemene vergaderingen voor het jaar 2022 
vastgelegd. De eerstvolgende vergadering is op donderdag 24 maart. De voorzitter zal 
nog bij de nieuwe schepen navragen of dit passend is. Het zou kunnen dat op die 
donderdag ook de gemeenteraad doorgaat. Als deze datum niet past wordt het 17 
maart.  
 
Verder wordt werd met het Rode Kruis gepolst voor de cursus AED, de 
opfrissingscursus voor hartreanimatie. Er zijn twee data beschikbaar: de maandagen 7 
of 14 maart. Op de vergadering is overeengekomen dat 7 maart voorlopig de voorkeur 
geniet. Er zal nog in het ruimere netwerk gepeild worden of dit kan worden bevestigd.  
 
Het voorstel van de Voorzitter om een groepsactiviteit rond de zomer te organiseren 
met de groep het oog op groepssterking, wordt nog steeds gesteund. Er zal een 
werkgroepje worden opgericht om enkele voorstellen uit te werken. Dit komt terug aan 
bod op de vergadering van maart. 
 
De Voorzitter meldt dat het initiatief van het gezamenlijk opzetten van Awards tussen 
de Netwerken cultuur, sport en mondiaal Tienen nog steeds wordt aangehouden. Te 
verwachten is dat in de loop van het jaar 2022 de coronamaatregelen zullen wegblijven 
en dat dus dit initiatief kan worden gepland. Daarvoor moeten nieuwe contacten 
worden gelegd. Chris meldt dat de Tiense Wereldvrouwen wellicht in april terug een 
Iftar zullen organiseren. Daarom vraagt ze een beetje weg te blijven van deze periode. 
De voorzitter meldt dat Award uitreiking wellicht in het najaar wordt gepland. 
 
 
 
6. Uit het veld 
 
Johan Weigl, burgerlid van de Groepspraktijk Hageland meldt: 

- Voorlopig nog alleen eerstelijnszorg psychologische hulp; 
- Doelgroep is van nul tot 23 jaar; 
- Er is geen doorverwijzing door een arts meer nodig; 
- Door een fijne samenwerking met YUNECO (Geestelijke Gezondheidzorg voor 

minderjarigen) kon ik tegen een sociaal tarief 'Eerstelijns Psychologische 
Sessies' (ELP) aanbieden; 
De eerste sessie is gratis; 

- De praktijk kan ook werken voor organisaties en groepssessies aanbieden; 
- Vragende partij om aan te sluiten bij het integratie-overleg van de stad; 
- Uitwisseling van informatie is heel cruciaal zie ook wat vandaag werd gezegd 

over de community health workers in Tienen. 
- Helaas nog steeds weinig interactie met de stadsdiensten.  

 
Chris meldt voor de Tiense Wereldvrouwen dat ze op zoek zijn naar een lokaal dat 
bijeenkomsten voor zo’n 30 deelnemers kan herbergen. Ook zou het interessant zijn 
om ter plaatse een keuken te kunnen gebruiken. Probleem ben het Oud College is dat 
meestal een consumptie dan verplicht is. Zijn er mogelijkheden om lokalen In het Vrije 
Tijds Centrum (VTC) te huren?   
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De Voorzitter meldt dat het toch de bedoeling was dat de Netwerken (ex-adviesraden) 
en de participerende initiatieven vlot gebruik zouden kunnen maken van de lokalen van 
het VTC. Hij raadt aan om contact op te nemen met de Kruisboog.  
 
Els meldt voor Rikolto: 

- Wegens corona spijtig genoeg alweer geen winkelverkopen dit jaar; 
- Verkoopactie op enkele scholen; 
- In het College van Meldert komt de campagne over ‘goed eten’ aan bod in de 

piek van de duurzame ontwikkeling  
 
Tania van HuisvandeMens meldt het initiatief rond menstruatiearmoede. Meisjes uit 
arme gezinnen hebben vaak niet de middelen om menstruatiemateriaal aan te kopen. 
HuisvandeMens steunt het initiatief om verbanden te verdelen via de scholen. 
Vrijwilligers hebben bijgedragen in het naaien van zakjes, die worden verdeeld in de 
kastjes van de scholen van het Gemeenschappelijk Onderwijs. Er is ook een inzamelbox 
voorzien in het warenhuis Carrefour, waar iedereen menstruatiemateriaal kunnen 
doneren. HuisvandeMens heeft ook een lespakket daarover ontwikkeld. Graag een 
ruime bekendmaking van dit initiatief. 
 
Hendrik meldt voor het Afrika Filmfestival in 2022 terug een editie in de klassieke 
periode wordt gepland in samenwerking met het cultuurcentrum de Kruisboog. Er zijn 
twee data vastgelegd met name 13 en 23 april.  
 
Innocent van Cati Tage laat weten dat de volgende editie van ‘Komen Proeven' is 
gepland in het najaar van 2022. 
 

______________________ 
 


